



EMBASSY OF THE REPUBLIC OF UGANDA, RIYADH

PUBLIC NOTICE 17

REPATRIATION OF STRANDED UGANDANS IN THE SULTANATE OF OMAN

Riyadh, 19th September 2020: The Uganda Embassy in Riyadh in coordination with the Association of the Ugandan Community in Oman (AUCO) has arranged the third special repatriation exercise for registered stranded Ugandan nationals in the Sultanate of Oman, tentatively departing on **Saturday, 26th September 2020**. Following these arrangements, we would like to update the public on the matter as follows;

1. Flight Details;

- i. The proposed flight will depart from Muscat – Entebbe, therefore all interested travelers will have to plan accordingly to convene at the international airport in Muscat on the date of departure.
- ii. The cost of the ticket per person will be **OMR 177** for a 180-seater plane. Check in baggage allowance is 30 Kgs and hand luggage allowance of 7 Kgs.
- iii. The designated travel agency has secured a quarantine facility (Douglas Villa Hostel) at a cost of **OMR 85** for the 14 days including 3 meals a day.
- iv. The charter flight date and time will **ONLY** be confirmed after the flight is fully booked, paid up and the necessary clearances are sought from the respective Civil Aviation Authorities.

2. Payment Terms;

- i. The Embassy has sought the services of Fortune Travel and Tourism L.L.C to handle collection and issuance of the tickets for this flight.
- ii. They have offered the following payment options;
 - a. **Direct Bank Transfer;**

BANK NAME:	BANK MUSCAT
BRANCH:	MABALA
ACCOUNT NAME:	FORTUNE TRAVEL & TOURISM L.L.C
ACCOUNT NUMBER:	0306029173350017
 - b. **Through the following branches;**
 - Fortune Travel and Tourism LLC
Near Unimoni Exchange
Alayat Ibra. Tel: +96891497403 / +96891497402
 - Fortune Travel and Tourism LLC
Near NBO Bank
Jalan Bani Buali Souq. Tel: +96891497404
 - Redwings Travel and Tourism LLC
Near Seeb Mall, Next to Al Ustad Hotel
Seeb. Tel: +96898289702
- iii. Once payment is deposited on the designated account above, the passenger should send a copy of the payment slip along with the passport copy to the WhatsApp number **+96897395412** in order get a receipt against as acknowledgement.
- iv. If the flight is not operated due to unforeseen reasons, Fortune Travel and Tourism LLC will refund the money to the payees following its laid down procedures.

3. Standard Operating Procedures;

- i. You are all reminded that all travel arrangements must be carried out in line with the Standard Operating Procedures that were issued by the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Uganda which are currently on the Embassy website riyadh.mofa.go.ug
- ii. All those intending to travel by this charter flight should endeavor to take the PCR test for COVID-19 at least 3 days prior to departure as the guidelines stipulate.
- iii. All passengers who have not made any arrangements for quarantine are hereby informed that Fortune Travel and Tourism L.L.C will collect the quarantine fare and deposit it with the private quarantine facility mentioned above.
- iv. All passengers are reminded to verify that their passports and required exit visa are current and valid.

4. Contact Persons for more information;

- i. Mr. Nurh Byarufu
Designation: Charge D' Affaires A.I – Uganda Embassy - Riyadh
Mobile: +966547111665
Email: nbyarufu@gmail.com
- ii. Mr. Ivan Kakama
Designation: Head Consular Affairs – Uganda Embassy – Riyadh
Mobile: +966558394601
Email: ivan.kakama@mofa.go.ug
- iii. Mr. Godfrey Mutabazi
Designation: Repatriation Coordinator – Association of Ugandan Community in Oman
Mobile: +96898664984
Email: godfrey.avoogo@gmail.com
- iv. Mr. Rigil Vincent
Designation: Operations Manager – Fortune Travel & Tourism LLC
Mobile: +96897395412
Email: rigil@fortunetraveloman.com

In a bid to ensure that this charter flight is confirmed to take place before 1st October 2020, booking and payment should be made by **ONLY** those who are able to meet the cost of the private quarantine facilities as prescribed by the Ministry of Health in Uganda. This is because the public designated quarantine facilities are fully occupied until further notice.

Important to note;

1. All travelers are responsible for the cost of their travel.
2. This flight is for only those who can meet the costs of private quarantine facilities as prescribed by the Ministry of Health in Uganda.
3. The flight will only be undertaken if the plane is filled to capacity before departure therefore travelers are encouraged to book this flight now.
4. Deadline for booking and confirmation is 23rd September 2020.
5. The Embassy is not able to waive any requirement indicated in the standard operating procedures for any interested traveler.

Your prompt response on the matter is highly sought and any inquiry is welcome on the contacts availed above.



Nurh Byarufu
CHARGE D' AFFAIRES A.I.





EMBASSY OF THE REPUBLIC OF UGANDA, RIYADH

ترحيل الأوغنديين العالقين في سلطنة عمان

الرياض في 2020/9/19م ان سفارة جمهورية أوغندا بالرياض بالتنسيق مع اتحاد الجالية الأوغندية في سلطنة عمان (AUCO) قامت بترتيب رحلة خاصة اخرى لترحيل الاوغنديين العالقين والمسجلين بسلطنة عمان لتغادر في يوم الاثنين الموافق 2020/09/26 وعليه ترغب السفارة في توضيح التالي للجمهور:

-1 تفاصيل الرحلة/ والخيارات:

- i - الرحلة ان شاء الله من مطار مسقط الى مطار عنتيبي فعلى الراغبين في السفر بهذه الرحلة التجمع بمطار مسقط في يوم اقلاع الرحلة المشار اليه أعلاه .
- ii- قيمة التذكرة 177 ريال عماني لمقعد في طائرة سعة 180 للفرد وحقيبة زنة 30 كيلو و7 كيلو وحقيبة اليد.
- iii- امنت وكالة السفارة المكلفة مأوى للحجر الصحي في اوغندا بمبلغ 85 ريال عماني لمدة 14 يوما شاملا 3 وجبات.
- iv- سيحدد تاريخ وموعد اقلاع الرحلة فقط عندما تحجز كل مقاعدها ويتم تسديد قيمة التذاكر وتوفرت التصاريح اللازمة من الطيران المدني.

-2 طريقة وشروط سداد قيمة التذاكر:

- i- استعانت السفارة بخدمات وكالة فورشن للسفر والسياحة للقيام بتحصيل قيمة وإصدار التذاكر لهذه الرحلة والتي بدورها
- ii- وفرت خيارات السداد التالية:
 - a- التحويل المباشر للبنك
اسم البنك : بنك مسقط
الفرع : مابلا
اسم الحساب : وكالة فورشن للسفر والسياحة
رقم الحساب : 0306029173350017

ب- عن طريق الفروع التالية:

- وكالة فورشن للسفر والسياحة بالقرب من بنك NBO
سوق جالان باني بيالي هاتف رقم: +96891497404
- وكالة فورشن للسفر والسياحة بالقرب من صرافة يونموني
تلايات ابيرا هاتف: +96891497402/+96891497404
- ردينج للسفر والسياحة جوار فندق الاستاد
السيب هاتف: +96898289702
- iii- لدى تسديد المسافر وايداع المبلغ في الحساب المشار اليه هنا عليه ارسال صورة من قسيمة الايداع وصورة من الجواز الى الواتساب رقم: +96897395412 وذلك للحصول على إيصال بالسداد وتأكيد استلام مبلغ التذكرة.
- iv- اذا لم تتم الرحلة لظروف خارجة عن الإرادة فان كل قيم التذاكر سترد الى أصحابها وفقا للشروط المنصوص عليها.

-3 الارشادات وطرق العمليات:

- i- يجب التأكد ان كل ترتيبات السفر تتم حسب التعليمات والارشادات التي صدرت من وزارة الخارجية الأوغندية الموجودة حاليا على موقع السفارة الإلكتروني.

- ii على كل الراغبين في السفر اجراء اختبار (PCR) كوفيد-19 قبل (3) أيام من المغادرة حسب التعليمات الصادرة من وزارة الصحة الأوغندية.
- iii ثالثا. يتم إخطار جميع الركاب الذين لم يتخذوا أي ترتيبات للحجر الصحي بموجب هذا بأن شركة Fortune Travel and Tourism L.L.C ستجمع أجرة الحجر الصحي وتودعها في منشأة الحجر الصحي الخاصة المذكورة أعلاه.
- iv كما يجب تذكير المسافرين بالتأكد من صلاحية تأشيرة الخروج وصلاحية وثائق وجوازات السفر.

4- للمزيد من المعلومات نرجو الاتصال ب:

- i السيد/نور بياروفو
القائم بالأعمال -سفارة جمهورية أوغندا بالرياض.
هاتف:966547111665
ايميل:nbyarufu@gmail.com
- ii السيد/ ايفان كاكاما
رئيس الشؤون القنصلية بالسفارة
هاتف:9665583394601
ايميل:ivan.kakama@mofa.go.ug
- iii السيد / جودفري موتبازي
المهمة المنسق لترحيل العالقين – اتحاد الجالية الاوغندية بسلطنة عمان
موبايل رقم: +96898664984
ايميل : godfrey.avoog@gmail.com
- iv السيد/ Rigil Vincent
مدير العمليات وكالة فورشن للسفر والسياحة
هاتف: +96897395412
ايميل: rigil@fortunetraveloman.com


من اجل تأكيد مغادرة هذه الرحلة قبل 2020/10/01 يجب أن يتم الحجز وسداد قيمة التذاكر فقط من قبل القادرين على سداد تكاليف الحظر الصحي في اوغندا لدى القطاع الخاص حيث ان كل الأماكن في القطاع العام التي خصصتها وزارة الصحة الأوغندية للحجر الصحي مشغولة حتى منتصف شهر سبتمبر.

يجب على كل مسافر معرفة التالي:

- 1- كل المسافرين مسنولين مسنولية تامة على تحمل كل تكاليف سفرهم.
- 2- سيتم اقلاع الرحلة اذا امتلت الطائرة بكل سعتها قبل الإقلاع وعليه نشجع المسافرين بالحجز عند الإعلان على قيام الرحلة الان.
- 3- ستقلع الرحلة فقط متى ما تم حجز جميع مقاعدها .
- 4- آخر موعد للحجز 2020/09/23م
- 5- لم تسطع السفارة أعاء أي مسافر من أي شرط من شروط ومتطلبات العودة الواردة من وزارة الخارجية.

ترجو السفارة اتخاذ القرار ورد الفعل الإيجابي في هذا الصدد وللمزيد من المعلومات يمكنكم الاتصال بالأشخاص المذكورين أعلاه.





نور بياروفو
القائم بالأعمال .